
 Zápisnica č. 3 školský rok 2024/2025 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  13.11.2024  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Erika  Halasová,  Lenka  Kiselová,  Peter  Vrábel,  Štefan  Kondáš,  Adriana 
 Šudíková,  Viktória  Majdlenová,  Anna  Petrašková,  Zuzana  Novysedláková,  Marek  Fedoročko,  Agáta 
 Bergou, Mária Šimaľová, Mgr. Mária Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2024/2025 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.10.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  9  676,89  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  197,56  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2024/2025  bolo 
 spolu  5  800.-  €  ku  koncu  októbra  (290  x  20,-  €).  Druhý  účet  v  SLSP  (SK35  0900  0000  0052  0469  9661), 
 ktorý  sme  celý  šk.  rok  nevyužili,  bol  k  13.11.2024  zrušený,  zostatok  prostriedkov  bol  prevedený  na  ak�vny 
 účet RRŠ v SLSP. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová informovala RRŠ o: 
 ●  lyžiarskom  výcviku  siedmakov  -  po  hlasovaní  rodičov  bude  prebiehať  lyžiarsky  kurz  ako  pobytový 

 v Telgárte v termíne od 16.-20.12.2024. 
 ●  žiakoch 8.-9. ročníka, ktorí absolvovali výlet s prehliadkou Osvienčimu, Krakova a Wieliczky. 
 ●  ak�vitách  v  novembri-decembri,  ktoré  sa  budú  niesť  v  duchu  kurikulárnej  reformy,  prebiehalo 

 pilotné  overovanie  počas  riaditeľského  voľna  -  učitelia  sa  zúčastnili  konferencie,  kde  sa  stretli  s 
 tvorcom  tejto  reformy.  Prebieha  spolupráca  so  školami,  ktoré  boli  pilotne  zapojené,  učitelia  sa 
 navzájom  navštevujú  a  vymieňajú  si  skúsenos�.  5.12.  naši  učitelia  navš�via  ZŠ  Pionierov,  kde 
 prebieha  blokové  vyučovanie  a  prebehne  supervízia  zamestnancov  v  teréne.  V  novembri  k  nám 
 prídu  učitelia  z  Budimíra  a  z  Gelnice.  Vyučovanie  v  prvom  ročníku  prebieha  inak,  de�  nie  sú 
 hodnotené  známkami,  ale  ústne  -  rodičia  dostanú  k  dispozícii  detailnejší  výklad  hodnotenia  na 
 najbližšom  triednom  ak�ve,  ktorý  sa  uskutoční  v  novembri  2024.  Podľa  p.  riaditeľky  je  ústne 
 hodnotenie  objek�vnejšie  a  lepšie  opíše  prednos�  a  nedostatky  žiaka  +  aj  de�  samotné  vedia 
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 pred  semaforom  ohodno�ť  svoje  vedomos�.  Realita  ukazuje,  že  keď  sa  upus�lo  od  hodnotenia 
 TSV a VYV, tak sa de� prestali snažiť a stra�li o predmet záujem. 

 ●  tom,  že  žiaci  majú  za  sebou  otvorené  hodiny  so  starými  rodičmi  v  rámci  akcie  úcty  k  starším. 
 Tento  projekt  bol  hodnotený  úspešne.  P.  učiteľky  2.  ročníka  odučili  aj  otvorené  hodiny  pre 
 rodičov, aby videli ako vyučujú ich de�. 

 ●  školskom  parlamente,  ktorý  je  ak�vny,  aj  v  návrhoch  na  tema�cké  dni  (Halloween),  anketové 
 otázky  (koľko  kg  zemiakov  uvaria  denne  v  šk.  jedálni?)  -  niektorí  žiaci  sa  chodia  pýtať  aj  do 
 jedálne:  aká  veľká  je  porcia  na  žiaka  a  koľko  vydajú  obedov,  aby  sa  čo  najviac  priblížili  k 
 správnemu  číslu.  Školský  parlament  si  pri  druhom  hlasovaní  vybral  na  Mikuláša  vystúpenie 
 športové zoskupenia HYPE SESH TEAM so 173 hlasmi (hlasovanie RRŠ v bode 4). 

 ●  TA,  ktoré  sa  uskutočnia  vo  štvrtok  21.11.  a  budú  spojené  s  voľbou  členov  do  Rady  školy  - 
 predpokladá sa, že prebehne aj 1. aj 2. kolo v ten istý deň. 

 ●  o  vyjadrení  zriaďovateľa  (mesto  Košice)  k  osadeniu  pitníka  v  športovom  areáli  školy  pri  budove  ZŠ 
 Belehradská,  ktorého  zámer  bol  predložený  p.  riaditeľkou.  Mesto  momentálne  nemôže  povoliť 
 osadenie  pitnej  fontánky,  kým  nebude  jasné  kto  bude  hradiť  náklady  za  napojenie  na  vodovodné 
 rozvody,  vodomer  a  prevádzku  (platba  za  spotrebovanú  pitnú  vodu).  Pre  školu  sú  takéto  výdavky 
 neoprávnené  a  preto  požiadala  RRŠ  o  dokument,  v  ktorom  sa  zaviažu  uhradiť  �eto  náklady 
 (hlasovanie  RRŠ  v  bode  4).  Predsedníčka  RRŠ  pripraví  do  15.11.2024  požadovaný  dokument,  aby 
 mohla  riaditeľka  tento  dokument  odniesť  na  magistrát  a  mesto  mohlo  povoliť  túto  pitnú  fontánu, 
 ktorú  je  potrebné  zakúpiť  ešte  v  novembri  prostredníctvom  mestskej  čas�,  ktorá  má  na  to 
 vyčlenené finančné prostriedky vo svojom rozpočte na rok 2024. 

 ●  nevyužívaní  poradenskej  a  právnej  služby  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany  a  požiadala  RRŠ,  aby 
 vypovedala zmluvu (hlasovanie v bode 5). 

 ●  nahradenie  poradenskej  a  právnej  služby  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany  za  online  výučbový 
 program  VIVIDBOOKS  (prírodovedné  predmety  FYZIKA,  CHÉMIA,  PRÍRODOPIS,  MATEMATIKA  a 
 PRVOUKA), pre 2.stupeň ZŠ (hlasovanie v bode 5). 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  projektoch  na  šk. 
 rok 2024/2025: 

 ●  p.  Čavarová  informovala  rodičov,  že  ku  dňu  konania  zasadnu�a  poplatok  ZRPŠ  uhradilo  371 
 rodičov  v  plnej  výške  a  označených  máme  aj  44  zahraničných  žiakov.  Poprosila  členov  RRŠ,  aby  sa 
 poďakovali  za  uhradené  platby  ZRPŠ  a  pripomenuli  rodičom  na  TA,  aby  vykonali  platbu  do 
 30.11.2024.  Najlepšiu  uhradenosť  má  ku  dňu  konania  zasadnu�a  1.C  na  úrovni  84%,  najhoršiu 
 9.A  na úrovni 31% a 7.C na úrovni 37%, ostatné triedy majú uhradenosť nad 42%. 

 ●  p. Čavarová informovala, že registrácia prijímateľa na poberanie 2% z dane prebehla úspešne. 
 ●  p.  Čavarová  podala  na  MČ  žiadosť  o  dotáciu  na  Športovú  olympiádu  (750.-  €)  a  p.  Fedoročko  má 

 rozpracovanú žiadosť o grant na budúcoročné letné ak�vity. 
 ●  Mikuláš  -  školský  parlament  pri  druhom  hlasovaní  odhlasoval,  že  na  Mikuláša  bude  mať  druhý 

 stupeň  vystúpenie  športového  zoskupenia  HYPE  SESH  TEAM,  v  súvislos�  s  tým  prebehlo 
 hlasovanie  o  presune  peňazí  za  mikulášske  dobroty  pre  žiakov  2.  stupňa  na  zakúpenie  tohto 
 vystúpenia  za  350.-  €  (cena  za  3  vystúpenia  pre  žiakov  2.  stupňa),  prítomných  bolo  12  členov  RRŠ, 
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 dvaja  rodičia  zastupovali  po  dve  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  14  platných 
 hlasov.  Za  bolo  14,  pro�  bol  0,  zdržali  sa  0.  P.  Čavarová  objedná  perníky  a  100%  džús  pre  1. 
 stupeň  v  spol.  INMEDIA  (po  cca  350  ks),  p.  Vrábel  a  p.  Fedoročko  sa  pokúsia  zabezpečiť 
 sponzorské  ovocie  pre  cca  750  žiakov  (jablká,  hrušky,  banán,  pomaranč  alebo  mandarínka).  P. 
 Čavarová  informovala,  že  dostala  zoznam  žiakov,  ktorí  prejavili  záujem  o  stvárnenie  Mikuláša,  3x 
 anjela  a  3x  čerta  z  9.B  -  zážitkovou  formou  na  1.  stupni.  Potreba  dobrovoľníkov  na  balenie  tašiek 
 (ŠT  05.12.2024  16:30-17:00)  -  3-4  rodičia,  na  Mikuláša  (PI  06.12.2024  7:45  -  12:00)  pre  1.  stupeň 
 -  1  fotograf  (oslovíme  p.  Puškáša)  a  3  rodičia  na  roznesenie  tašiek  ku  triedam  a  pre  2.  stupeň  -  1 
 fotograf  (p.  Fedoročko)  a  1-2  rodičia.  P.  Čavarová  pošle  zdieľaný  dokument,  kde  sa  budú  môcť 
 dobrovoľníci zapísať. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval,  že  v  priebehu  decembra  objedná  Chemickú  show  a  Kúzelnú  fyziku  pre 
 žiakov. Poduja�a by sa konali v mesiacoch Január - Marec 2025. 

 ●  p.  Fedoročko  a  p.  riaditeľka  informovali  RRŠ,  že  na  osadenie  pitnej  fontánky  je  potrebné  objednať 
 a  zapla�ť  vodára  (odhad  200.-  €,  pre  školu  sú  to  neoprávnené  výdavky)  a  zriaďovateľ  ZŠ  žiada  od 
 RRŠ  Čestné  prehlásenie,  že  uhradí  náklady  spojené  s  napojením  pitníka  na  vodovodné  rozvody 
 základnej  školy,  náklady  na  zakúpenie  cer�fikovaného  vodomeru  a  náklady  na  prevádzku  pitníka 
 (úhrada  za  spotrebovanú  vodu).  V  tejto  súvislos�  prebehlo  hlasovanie  o  tom,  že  RRŠ  zabezpečí 
 odborné  zapojenie  pitníka  (odhad  200.-  €)  na  vodovodné  rozvody  ZŠ,  zakúpi  cer�fikovaný 
 vodomer  a  bude  hradiť  náklady  spojené  s  prevádzkou  pitníka  (úhrada  za  spotrebovanú  pitnú 
 vodu)  a  zároveň  RRŠ  spracuje  Čestné  vyhlásenie  Rady  rodičov  školy,  ktoré  vedenie  školy  následne 
 predloží  svojmu  zriaďovateľovi  (pripraví  p.  Čavarová),  prítomných  bolo  12  členov  RRŠ,  dvaja 
 rodičia  zastupovali  po  dve  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  14  platných  hlasov. 
 Za bolo 14, pro� bol 0, zdržali sa 0. 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  P.  Puškáš  doručil  VV  RRŠ  cenovú  ponuku  na  nákup 
 medailí  a  pohárov  po  porovnaní  sa  dohodneme,  či  využijeme  túto  možnosť.  V  priebehu  zasadnu�a 
 prebehlo  hlasovanie  za  podanie  výpovede  zmluvy  o  poskytnu�  služieb  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany  spol. 
 osobnyudaj.sk,  prítomných  bolo  12  členov  RRŠ,  dvaja  rodičia  zastupovali  po  dve  triedy,  viď  prezenčná 
 lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  14  platných  hlasov.  Za  bolo  14,  pro�  bol  0,  zdržali  sa  0.  P.  Čavarová  sa 
 pokúsi  podať  Žiadosť  o  ukončenie  zmluvy  dohodou,  pretože  výpoveď  bez  udania  dôvodu  môžeme  podať 
 až  k  výročnos�  zmluvy  a  to  k  18.3.2025  s  3  mesačnou  výpovednou  dobou  od  nasledujúceho  mesiaca,  čiže 
 ukončená by bola k 30.6.2025. 
 Následne  prebehlo  hlasovanie  o  zakúpení  ročnej  licencie  na  online  výučbový  program  VIVIDBOOKS  pre  2. 
 stupeň  ZŠ,  ktorý  by  nahradil  poradenskú  službu  (hradený  by  bol  z  príspevku  za  poradenskú  službu  v 
 oblas�  šikany  a  kyberšikany  z  rozpočtu  RRŠ  pre  školu).  Prítomných  bolo  12  členov  RRŠ,  dvaja  rodičia 
 zastupovali  po  dve  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  14  platných  hlasov.  Za  bolo  14, 
 pro� bol 0, zdržali sa 0. 
 Jeden  z  rodičov  sa  znova  informoval  o  termíne  plaveckého  výcviku  pre  tre�akov,  termín  aj  naďalej 
 nepoznáme. 
 Ďalší  z  rodičov  pretlmočil  podnet  od  rodičov  k  zákazu  áut  počas  odchodu  de�  zo  školy,  keď  niektorí 
 rodičia  -  vodiči  naďalej  porušujú  dopravné  značenie  a  chodia  autami  pomedzi  de�  takmer  až  k  vstupu  do 
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 ZŠ.  Riešením  je  podať  podnet  na  políciu  (štátnu  aj  mestskú),  aby  v  časoch  od  15:00-15:15  hod.  a  od 
 16:00-16:20  hod.  hliadkovali  v  danej  lokalite  a  týchto  vodičov  pokutovali  za  porušovanie  dopravných 
 predpisov.  Prípadne  rodičia  môžu  mestskú  políciu  okamžite  kontaktovať  telefonicky,  keď  vidia  takýchto 
 nezodpovedných vodičov. 
 Zaznel  aj  podnet  k  preprave  a  priestorom  prezentovania  školskej  akadémie  (niektorí  rodičia  by  prijali 
 bližšie  riešenie,  páčilo  sa  im  riešenie  Galakoncertu).  Rodič  dostal  odpovede  aj  ohľadom  prepravy,  kde 
 väčšiu  záťaž  s  prepravou  na  opačný  koniec  mesta  preberajú  učitelia,  ktorí  musia  presunúť  cca  400  de�  v 
 priebehu  1-2  hod.,  k  inej  sále,  že  náklady  na  iný  prenájom  sály  boli  násobne  vyššie  než  prenájom  sály  na 
 Jedlíkovej  a  ozvučenia  dokopy,  k  bezpečnos�,  že  nie  je  možné  vrá�ť  vystúpenie  do  priestorov  telocvične 
 ZŠ  a  k  vystúpeniu  v  športovom  areáli  ako  bol  riešený  Galakoncert  (kapacita  sedenia  bola  okolo  300  miest 
 na  úrovni  terénu,  v  sále  na  Jedlíkovej  to  bolo  okolo  500  miest  s  kaskádovým  sedením  a  prenájom  pódia, 
 ozvučenia  a  sedenia  je  vysoko  finančne  náročný),  v  prípade  nepriaznivého  počasia,  by  sa  nemohla 
 školská  akadémia  v  exteriéri  konať  vôbec.  Projekt  školskej  akadémie  bude  určite  pokračovať  a  Rada 
 rodičov  školy  vyjadruje  vďaku  učiteľskému  zboru  za  ich  ak�vitu  a  spoluprácu  s  deťmi  pri  príprave  tohto 
 poduja�a.  Projekt  Galakoncertu  je  predložený  na  mestskú  časť,  ktorá  sa  rozhodne,  či  bude  v  tejto  ak�vite 
 pokračovať  a  umožní  talentovaným  deťom  na  sídlisku  Ťahanovce  sa  takto  verejne  prezentovať  aj  v  roku 
 2025, kedy bude sídlisko oslavovať svoje 40 ročné výročie. 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  presun  peňazí  za  mikulášske  dobroty  pre  žiakov  2.  stupňa  na  zakúpenie  vystúpenia  HYPE  SESH 
 TEAM za 350.- € (cena za 3 vystúpenia pre žiakov 2. stupňa). 

 -  zabezpečenie  odborného  zapojenia  pitníka  (odhad  200.-  €)  na  vodovodné  rozvody  ZŠ,  zakúpenie 
 cer�fikovaného  vodomeru  a  hradenie  nákladov  spojených  s  prevádzkou  pitníka  (úhrada  za 
 spotrebovanú  pitnú  vodu)  a  zároveň  za  spracovanie  Čestného  vyhlásenia  Rady  rodičov  školy, 
 ktoré vedenie školy následne predloží svojmu zriaďovateľovi (pripraví p. Čavarová)  . 

 -  podanie  výpovede  zmluvy  o  poskytnu�  služieb  v  oblas�  šikany  a  kyberšikany  spol. 
 osobnyudaj.sk. 

 -  zakúpenie  ročnej  licencie  na  online  výučbový  program  VIVIDBOOKS  pre  2.  stupeň  ZŠ,  ktorý 
 nahradí poradenskú službu v oblas� šikany a kyberšikany. 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na štvrtok 05.12.2024 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 14.11.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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